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Päevakord ja arutelu teemad: 

 

1. Vilistlaste õppeedukus peale lõpetamist       

- Koolil puudub võimalus andmete saamiseks, sest riigil pole neid samuti kuidagi võimalik 

saada. 

- Lõpetajate e-kirja aadresside kogumise puhul ei pruugi sealt tagasisidet tulla piisavalt, et 

teha põhjapanevaid järeldusi. 

- Lõpetame selle teemaga tegelemise. Kuid kui tekib uuesti reaalne vajadus, võtame taas 

ette. 

 

 

2. Veipimise temaatika.  

- Statistikat koolil pole. Kahtlusi on, kuid teoga otseselt vahele jääjaid ei ole. 

- Olukord on rahulikumaks jäänud (kooli tunnetuslik hinnang). 

- Taas ettepanek kutsuda keegi esinema/loengut pidama. 

- Edastada lapsevanematele infokiri veipimise kohta (kuidas märgata ja mida edasi teha) 

 

 

3. Nutiseadmete kasutamine. 

- Esimest lepingut on täiendatud peale vaheaega. On näha, et sellele tuleb veel muudatusi. 

- Õpetajate poolt on tagasiside, et õpilased suudavad tänud telefonide käest andmisele 

tunnis rohkem tähelepanu pöörata. Ning õppetöös kasutamise vajadusel on näha, et seda 

ei kasutata kurjasti ära. 

- Lapsevanematelt on tulnud küsimusi, märkusi ja tähelepanekuid, seoses telefoni 

kuuluvusega ja kool täpsustab selle tõttu sisekorra eeskirju telefonide hoiule võtmise 

kohapealt.  

- Ennetavalt tuleb hakata mõtlema lisaks telefonidele ka muude nutiseadmete (tahvlid, 

kellad, kõrvaklapid) kasutuskorra üle . 

- Kool tegeleb edasi dokumentide ajakohastamisega 

  

4. Vallas eelarve vastuvõtmine 

- Eelarve võeti vastu sarnases mahus kui eelneval aastal. 

- Koolil tuleb leida võimalus rakendada eelarves kokkuhoiumeetmeid 2% ulatuses. 

- Kooli 40. sünnipäevaks on tegemisel eraldi eelarve ja seejärel oodatakse selle kinnitust 

vallast. 

- Kultuuriranitsa toetusega saavad lapsed sel aastal teatris käia. 

 



5. Muusikatunnid. 

- Hetkel on õpetaja haiguslehel. Tagasituleku järgselt saavad hinded välja ja võimalik järele 

vastata. 

- Õpetaja on teatanud oma lahkumise otsusest.  

- Kool on välja pannud uute õpetajate otsimiskuulutused - vajatakse ka muid õpetajaid 

lisaks muusikaõpetajale. 

 

 

6. Kooli sissesõidutee 

- Ehituse alguse kohta hetkel andmed puuduvad 

- Peale vaheaega tuleb uus kampaania, lase lapsed bussipeatuses autost välja 

 

 

7. Koolibussi temaatika 

- Lapsevanematelt tulnud nurinat, et J10 viimasel ajal liiga väike ja lapsed peavad püsti 

seisma.  Vald  suhtles bussifirmaga ja selgus, et tavapäraselt liini teenindanud buss oli 

remondis ja asendati ajutiselt väiksemaga. Nüüd on remondist tulnud buss uuesti käigus 

- Probleem tekib sellest, et lapsed ei „piiksuta“ oma sõite, ja bussifirma arvab, et lapsi 

sõidab vähe, mistõttu paneb kergekäeliselt ringile väikese bussi. 

- Paluda koolil teavitada lapsevanemaid, et nad tuletaksid lastele taas meelde, et bussis 

tuleb sõit valideerida ja turvavööd kasutada. 

- Paluda vallal teatada bussifirmale, et juhid samuti pööraksid laste tähelepanu piletite 

„piiksutamisele“ ja turvavööde kasutamisele. 

- Taas teemaks õhtune buss, selle puhul suuname lapsevanema lugema eelmisi hoolekogu 

protokolle. Töötame selle nimel, et uuest õppeaastast tuleks lisabuss. 

- Viimase bussi väljumise aega vallaga koostöös viia hilisemaks, sest lisaks Kostivere kooli 

õpilastele ka Loo koolist on tulnud teateid, et viimasest tunnist peab varem lahkuma või 

üldse mitte osa võtma, et saaks koolibussiga koju. 

 

 

8. Muusikakooli laste esinemised 

- Muusikakooli laste vanematelt on tulnud tagasiside, et lastele meeldis fuajees rohkem 

esineda, kuna seal oli rohkem kuulajaid. 

- Kooli esindaja arvas, et muudatus teisele korrusele esinemise liigutamine on olnud hea, 

kuna seal on rahulikum. 

- Kool mõtleb esinemiste asukoha tagasi viimise üle 

- Hoolekogu soovitab mõelda esinevate laste tänamise peale. 

- Sellega seoses tuli taas päevakorda taastada komme korraldada iga kuu esimesel 

esmaspäeval kogu kooli koosolek.  

 

 

9. Nädalavahetusel õppimine. 

- On tulnud teateid „liiga palju“ õppimist nädalavahetuseks. Hoolekogu soovitus on, et 

lapsevanem sellise probleemi tekkimisel võtab kõigepealt õpetajaga ühendust.  

- Direktor lubas ka õpetajatele taas tähelepanu juhtida koduste ülesannete jätmise korra 

kohta. 

 

 



10. Iseseisva õppimise päev: 

- Õpetajad võiksid ülesanded veidi varem üles panna, eriti sellised, mis eeldavad kas 

printimist, lisamaterjalide otsimist jms. 

- Õpetajad peaksid üle vaatama sellel päeval jäetava õppimise mahu. Võttes arvesse ka 

seda, et lapse iseseisev õppimine on aeglasem kui tunnis 

- Soovitus koolitööde esitamiseks kellaajaliselt. Ja võibolla teade, et kodutööde hindeid ei 

saa hiljem parandada. 

 

Järgmisse korra teemad: 

1. Uue õppekava üldosa 

2. Jooksvad teemad. 

 

 

 Järgmine Kostivere Kooli hoolekogu koosolek toimub 20. mail, algusega kell 17.30. 

 

 

Koosolekut juhatas: Hannes Rosenberg 

Protokolli koostas: Kaidy Matveus 


